
Aiempien keskusteluiden perusteella olemme jättäytyneet pois rivitalomarkkinasta, sillä ne ovat 
lähteneet liikkeelle markkinaehtoisesti, ovat pienempiä hankkeita ja asumisen mahdollisuuksien 
luominen toteutuu parhaimmalla mahdollisella tavalla, kun olemme mukana 
kerrostalomarkkinassa (10/2023). Näillä linjauksilla emme ole olleet rivitalomarkkinassa mukana.  
 Valtuuston pitää ennen päätöstä hyväksyä uusi asuntopoliittinen linjaus pidetyn seminaarin 
mukaisesti. Mielestäni kunnanhallitus ei voi antaa omistajaohjausta investoinnista yhtiölle, jonka 
taloudellinen tilanne ei ole selvillä. 


